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1. Kokouksen avaaminen

Kokous avattiin ajassa 17.36.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Saila Jussila ja Nette Länsipuro.

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan.

5. Ilmoitusasiat ja posti

Cortex ry lähetti joululahjaksi Kuntalehtiä kymmenen vuoden ajalta. Lehtien on kuulunut
tulla Iltakoululle. Iltakoulun hallitus kiittää lahjasta.

Puheenjohtajan eli Anni Ketolan vuoden kuunnelluin kappale oli Robinin Häitä pidelly.

6. Talous

a) Taloustilanne

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 38 604,75 euroa. Seuraaja perehdytetty.

b) Laskut ja korvaukset

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Eetu Niemelle 16,79 euroa kauramaidon ja kahvin
ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien
myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.



Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Nette Länsipurolle 41,81 euroa tarjoilujen
ostamisesta cv- ja linkkaripajaan. Kulut menevät työelämämenojen budjetista.
Ehdotus hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Boomi ry:lle 480 euroa Klubi57 vuokrasta
pikkujouluihin. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan
lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Selma Vadenille 69,95 euroa lipun ostamisesta
akateemisen kyykän MM-kilpailuihin. Kulut menevät liikunnan budjetista. Ehdotus
hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Selma Vadenille 5 euroa pesissetin vuokrasta IK:n
pesispeleihin. Kulut menevät liikunnan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Saila Jussilalle 23,90 eura YKA-pullien
ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan ykan
sponssilla. Ehdotus hyväksyttiin.

7. Sähköiset päätökset

a) Nette Länsipuro ehdotti 30.11., että varataan YTHS-sauna HVK:ta varten 15.1.2025
hintaan 260 euroa. Kulut menevät HVK budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

b) Nette Länsipuro ehdotti 2.12., että ostetaan CV- ja linkkaripajaa varten syötävää ja
juotavaa max 50 eurolla. Kulut menevät työelämäbudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

c) Anni Hasu ehdotti 2.12., että maksetaan Venla Saloselle 14,44 euroa koristeiden
ostamisesta marrasjuhlille. Kulut menevät marrasjuhlien budjetista ja katetaan
lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.

d) Anni Hasu ehdotti 2.12., että maksetaan Anna Mäkilälle 9,19 euroa pöytäliinan
ostamisesta marrasjuhlille. Kulut menevät marrasjuhlien budjetista ja katetaan
lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.

e) Anni Hasu ehdotti 2.12., että maksetaan Anna Mäkilälle 26,79 euroa kilometrikorvauksia
oman auton käyttämisestä marrasjuhlien järjestelyissä. Kulut menevät marrasjuhlien
budjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.

f) Anni Hasu ehdotti 2.12, että maksetaan tietojohtajakilta Man@ger ry:lle 49,44 euroa
Bommarireivien voitonjakoa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja



katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

g) Anni Hasu ehdotti 3.12., että maksetaan Visma amplio oy:lle 10,72 euroa
verkkolaskutuspalvelun käytöstä. Kulut menevät rahoitusmenojen budjetista. Ehdotus
hyväksyttiin.

h) Saila Jussila ehdotti 4.12., että tilataan merkkilabra.fi:ltä uusia haalarimerkkejä max 200
eurolla. Ehdotus hyväksyttiin.

i) Anni Hasu ehdotti 4.12., että maksetaan Tampereen kaupungille 25,80 euroa Nääshallin
varaamisesta lavatanssibileisen tanssiharkkoja varten. Kulut menevät poikkitieteellisten
tapahtumien budjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.

j) Saila Jussila ehdotti 8.12., että tilataan merkillinen.fi uusia ja vanhoja haalarimerkkejä
max 1200 eurolla. Ehdotus hyväksyttiin.

k) Veera Vikman ehdotti 8.12., että käytetään tuutoreiden kiitosiltamaan tarjoiluihin ja
mahdollisiin muistamisiin max 90 eurolla. Kulut menevät tuutoroinnin budjetista.
Ehdotus hyväksyttiin.

8. Palaute hallitukselle

Hallitus on saanut palautteen, jossa kiitellään kylpyläreissun järjestämisestä ilmaiseksi
jäsenistölle tänä vuonna. Hallitus kiittää lämpimästi palautteesta.

Kylpyläreissua on kehuttu. Hallitus kiittää palautteesta.

9. Toimintakysely

Hallitus läpikävi toimintakyselyn tulokset.

Aino Hyvärinen saapui ajassa 18.10.

10. Menneet tapahtumat

a) Leffailta 20.11.

Leffailta onnistui, mutta osallistujia oli vähän. Samaan aikaan oli myös lumimyrsky.



Nette Länsipuro poistui kokouksesta ajassa 18.15.

b) Beerpong-turnaus 21.11.

Turnaus sujui hyvin ja tapahtumassa oli hyvä tunnelma. Palautetta saatu kovasta
metelistä.

c) Syyskokous 26.11.

Kokousta luonnehdittiin kokouksessa todella hyväksi ja hallitus on vastaanottanut
paljon kehuja. Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujia n. 75. Syyskokouksen
puheenjohtaja sai kehuja ja kiitosta.

Nette Länsipuro palasi kokoukseen ajassa 18.18.

d) Sika säkissä -sitsit 28.11.

Tapahtuma oli onnistunut ja hauska. Konsepti ja tila keräsivät kehuja.

e) JouluLove 28.11.

Tapahtuma sujui hyvin, mutta lippuja myytiin suhteellisen vähän.

f) Glögit henksun kanssa 2.12.

Tapahtuma oli onnistunut ja hyvä päätös vuodelle.

g) LinkedIn- & CV-paja 3.12.

Tapahtuma oli onnistunut ja hyödyllinen. Tapahtumassa oli osallistujia noin 15.

h) Kylpylä 4.12.

Tapahtuma oli onnistunut ja keräsi kiitosta siitä, että osallistuminen oli maksutonta.
Järjestettiin vesiliukumäkikilpailu ja kilpailun voitti Kia Nevanranta.



11. Tulevat tapahtumat

a) Karaokekekkerit 10.12.

Tapahtuma järjestetään huomenna.

b) Pikkujoulut 12.12.

Kokoukseen osallistuvista fukseista pikkujoulutiimin jäsenet esittelivät pikkujoulujen
budjetin ja suunnitelmat.

Tiimi esitti budjetin ja ohjelman peruspiirteittäin kokouksessa.

c) Hallituksenvaihtokonferenssi HVK 15.1.2025

Hallituksenvaihtokonferenssi järjestetään 15.1. YTHS-saunalla.

d) Aloitussauna 21.1.2025

Järjestetään Koskikeskuksen saunatilassa. Tapahtuma tulee suunnitelman mukaan
ulos tammikuussa.

e) Kaverisitsit 30.1.2025

Järjestetään 30.1. Sitsit järjestetään Messukylän työväentalolla. Teemasta sovitaan
myöhemmin.

12. Esteettömyyskysely

Ei käsiteltäviä asoita.

Lassi-Olavi poistui kokouksesta ajassa 18.40.

13. Tuutorointi ja yhdenvertaisuus

Fuksipalaute auki torstaihin asti ja vastauksia on saatu hyvin jo tähän mennessä.



Tutorpalautetta on kerätty ja sitä on myös saatu. Torstaina 12.12. järjestetään kiitosilta
tuutoreille klo 16-18 aj-tilassa. Veera Vikman kiitti tutoreita.

Lassi-Olavi palasi kokoukseen ajassa 18.43.

14. Liikunta ja hyvinvointi

MM-kyykän joukkuelippu on ostettu. Boomi ry ollut yhteydessä ja ehdottanut 21.1.
harkkakyykän päivämääräksi. Harkkakyykkä-tapahtuman suunnittelu kuuluu seuraajan
vastuulle, joka on myös perehdytetty.

15. Varainhankinta

College-tilauksessa tilattaviin paitoihin lisätään uusi väri: valkoinen college mustalla
printillä. Uusia collegeja voi tilata 10.12. alkaen. Uusia ja vanhoja haalarimerkkejä on
tilattu. Keskusteltiin, pitäisikö Iltakoululle tilata joskus lippalakkeja Iltakoulun logolla.
Saila kiitti koko hallitusta vuodesta.

16. Työelämä ja alumni

Seuraaja on perehdytetty. Nette kiitti hallitusta kuluneesta vuodesta.

17. Koulutuspolitiikka

Kia Katjos ehdotti käyttävänsä maksimissaan 50 euroa henkilökunnan muistamiseen,
rahat menevät kopo-budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

Koulutuksen suunnittelutyöryhmän ja opintosuuntien työryhmien haut ovat auki 15.12.
asti. Henkilökunnan kanssa on ideoitu säännöllisesti toteutuvien opiskelutilojen luomista
yksikön tiloihin. Seuraava koulutuspoliittinen vastaava on perehdytetty tehtäväänsä. Kia
muisteli ja kiitti koko hallitusta ja politiikan tutkimuksen henkilökuntaa kuluneesta
vuodesta.



18. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys

Kv-tutoroitavia on 4 kpl tällä hetkellä. KV-tuutoreita oli valittu 7 kpl, mutta lukumäärää
vähennettiin kahteen. Perehdytys sektorilla aloitetaan. Otto kiitti hallitusta kuluneesta
vuodesta.

19. Viestintä ja sosiaalipolitiikka

Käytiin läpi toimintakyselyn tulokset.

Maanantaina 9.12. julkaistu vuoden viimeinen viikkotiedote ja koottu tiedotus. Ensi
viikolla Instagramissa julkaistaan hallituksen joulutervehdys. Vuoden viimeinen Anti on
julkaistu ja löytyy Iltakoulun nettisivuilta.

20. Kulttuuri ja ympäristö

Joulukuun kulttuurikatsaus on julkaistu viime viikolla ja neulontakerho on siirtynyt
joulutauolle. Sektorin perehdytys on hoidettu.

21. Ainejärjestötila

TREYn projektitukihakemus on täytetty ja lähetetty. Hakemuksessa pyydetään TREYltä
rahaa ainejärjestötilan viihtyvyyden ja käytettävyyden parantamiseksi.

Ainejärjestötilaan on onnistuttu saamaan televisio ja PlayStation 4. Nämä toimitetaan
tilaan myöhemmin. Hallitus kiittää aj-tilatoimihenkilöä Eetua, valppaita päivystäjiä ja
sosiaalista jäsenistöä.

22. Uusien jäsenten hyväksyminen

Ei uusia jäseniä hyväksyttävänä.

23. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Puheenjohtaja piti kattavan tilannekatsauksen ja muistutteli istuvaa hallitusta
loppuvuonna suoritettavista tehtävistä.



24. Muut esille tulevat asiat

Meeri Vehmersuo kiitti koko hallitusta 2024.

Anni Hasu muistutti kulukorvausten tekemisestä tämän vuoden puolella.

Lassi-Olavi kiitti koko vuodesta hallitusta.

Selma Vadén kiitti koko vuodesta hallitusta.

25. Seuraavan kokouksen ajankohta

Uusi hallitus kokoustaa ensimmäisen kerran 13.1. klo 17 alkaen. Tila ilmoitetaan
myöhemmin.

26. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 19.08.

________________________________ ________________________________

Anni Ketola, puheenjohtaja Kia Katjos, sihteeri 

________________________________ ________________________________

Saila Jussila, pöytäkirjantarkastaja Nette Länsipuro, pöytäkirjantarkastaja


